
1. Read this manual carefully before starting assembly.  Read each step completely before beginning
each step.

2. Check inside all parts and cartons before assembling or ordering parts.
3. To make assembly as easy as possible, place all parts of the table tennis in a cleared area and

remove the packaging material.  Organize all parts as per parts identifier in the assembly manual. Do
not dispose of the packing material until assembly is completed.

4. Avoid scratching table tennis top and metal tube parts during the assembly process.
5. Assemble product on clean, level and flat surface.
6. Take time to correctly orientate parts exactly as per each assembly diagram.
7. Save this instruction in the event that the manufacturer has to be contacted for replacement parts.

O W N E R ’ S  M A N U A L

Please visit our website at: www.escaladesports.com
ON-LINE TROUBLE SHOOTING TECHNICAL ASSISTANCE
ON-LINE PARTS REQUESTS   FREQUENTLY ASKED QUESTIONS
ADDITIONAL ESCALADE  SPORTS PRODUCT INFORMANTIONR

R2020 Escalade  SportsC

Please Do Not Return This Product To The Store!
Contact Escalade  Sports customer service department at:
Phone:      1-866-873-3528  Toll-Free!
Fax:      1-866-873-3533  Toll-Free!
E-mail:       tabletennis@escaladesports.com

R

READ ASSEMBLY, OPERATING AND SAFETY INSTRUCTIONS
CAREFULLY! AT LEAST TWO ADULTS ARE NEEDED TO PUT
THIS TABLE TOGETHER!

Thank you for buying our product. We try hard to ensure that our products are of high quality and free of problems, such as
Manufacturing defects or missing parts. However, if you have any problems with your new product, please DO NOT RETURN IT
TO THE STORE!

Mailing Address (correspondence only):
Escalade Sports
PO Box 889
Evansville, IN 47706

Be sure to write your model number and serial number here for 
future reference.  You can find these numbers printed on the 
bottom of the table.

MODEL NO.:  T8491W
DESCRIPTION :  

 
DATE CODE : CPSIA#2-T8491W    -_______-SY 
PURCHASE DATE : _______________________

Please provide model number and/or part number of the product and/or part when you call or write.  These numbers can be found on the
product, packaging, and/or in this Owner’s Manual.

CAUTION:

FULL-SIZE 2 PIECE
TT CONVERSION TOP



FOR YOUR SAFETY 

• Please read all safety instructions and directions before assembly. Table is heavy and may required 2 (two) peoples to lift.
• Only use the table tennis table for its intended purpose (Escalade Sports cannot be held liabel for damage or injury due to

improper use of the table).
• Damaged or worn parts may be dangerous for users and the table tennis table. 
• Unauthorized repairs or alterations to the design (removal of original parts, addition of other components etc.) may be

dangerous. 
• Please contact Escalade Sports Customer Support at tabbletennis@escaladesports.com if you have any question. 

 

CARE AND MAINTENANCE
You have purchased a quality product that will give you years of enjoyment. By following these simple
maintenance steps, you will add to the life of your new table.

The top (playing surface) of your table is made of Mid-Density Board. Like all products made of wood, it
can be affected by atmospheric changes in both temperature and humidity. This may cause a slight
sag or distortion as the top expands or contracts. This is normal and should not cause concern as it
does not detract from the play or utility value of the table. After assembly of the table, you can minimize
the effects of temperature and humidity changes by storing the table in a dry area when table is not
in use.

This table must be stored indoors to prevent damage to the playing surface. Dampness and extreme
temperature changes can cause the wood to warp, swell, crack or blister. When your table is not in
use, it should be stored in a dry area. Due to the nature of particle board, table top may bow.
Damp and humid conditions will amplify this. This is normal and will not affect playability of table.

THE TABLE TOP

STORAGE OF YOUR TABLE

To clean your table use a soft, damp (NOT WET) cloth only. To prevent damage to your table’s playing
surface, DO NOT USE ANY CHEMICALS, ABRASIVE OR CLEANING PRODUCTS on your table’s playing
surface.

CLEANING YOUR TABLE

MAINTENANCE OF YOUR TABLE
This table must be kept indoors to prevent damage to the playing surface. Dampness and extreme
temperature changes which occur on patios or similar areas can cause wood to warp, swell, crack or
blister.
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PARTS IDENTIFIER (NOT TO SCALE)
1 2 3 4

5

x2
P1 - TT Top

x2 x2 x4

x1
P5 - Net

P2 - Net Post Hinge P3 - Net Post P4 - Net Post Screw

P1

P1

P3

P4

P2

FIG.1

FIG.2

ASSEMBLY INSTRUCTION

P1

P1

You are now ready to play!
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90 DAY LIMITED WARRANTY
This consumer warranty extends to the original consumer purchase of any ESCALADE SPORTS Product
(hereinafter referred as the “Product”).

WARRANTY DURATION: This Product is warranted to the original consumer purchase of a period of
ninety (90) days from the original purchase.

WARRANTY PERFORMANCE: During the above ninety (90) day warranty period, ESCALADE SPORTS shall
repair or replace with a comparable model, and Product, or component thereof, which may prove
defective under normal use and proper care, and which our examination shall disclose to our
satisfaction to be thus defective, please contact our Warranty Dept.

R

WARRANTY COVERAGE: ESCALADE SPORTS warrants to the original Consumer Purchaser that any
Product of its manufacture is free from defects in material and workmanship when used for the intended
purpose under normal use and conditions. THIS WARRANTY IS VOID IF THE PRODUCT HAS BEEN DAMAGED
BY ACCIDENT, UNREASONABLE USE, NEGLIGENCE, IMPROPER SERVICE, FAILURE TO FOLLOW INSTRUCTIONS
PROVIDED WITH THE PRODUCT OR OTHER CAUSES NOT ARISING OUT OF DEFECTS IN MATERIAL AND

R

WORKMANSHIP.

R

1-866-873-3528 / Warranty Dept.

Or Write us at:
Escalade Sports, Inc. - P.O. Box 889, Evansville, IN 47706 - Attn: Warranty Dept.

Or E-mail us at:
customerservice@escaladesports.com

Other than shipping requirements no charge will be made for such repair or replacement of in-warranty
Products.  ESCALADE SPORTS strongly recommends that the Product is insured for value prior to mailing.

R

R

WARRANTY DISCLAIMERS: ANY IMPLIED WARRANTIES ARISING OUT OF THIS SALE, INCLUDING BUT NOT
LIMITED TO THE IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY AND FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE,
ARE LIMITED IN DURATION TO THE ABOVE NINETY (90) DAY WARRANTY PERIOD. ESCALADE SPORTS SHALL
NOT BE LIABLE FOR LOSS OF USE OF THE PRODUCT OR OTHER CONSEQUENTIAL OR INCIDENTAL COSTS,
EXPENSES OR DAMAGES INCURRED BY THE CONSUMER OF ANY OTHER USE.

R

Some states do not allow the exclusion or limitation of implied warranties or consequential or incidental
damages, so the above limitations or exclusions may not apply to you.

LEGAL REMEDIES: This warranty give you specific legal rights and you may also have other rights which
may vary from state to state.



 
Assurez-vous d’écrire votre numéro de modèle et votre numéro de 
série ici pour référence future. Les numéros en question sont 
imprimés au bas du tableau. 

N° DE MODÈLE : T8491W 
DESCRIPTION : TAILLE COMPLÈTE – 2 PIÈCES 

TÊTE DE CONVERSION TT 
CODE DE DATE : CPSIA#2-T8491W - ____ -SY 
DATE D’ACHAT :  ______________________  

Play The Best® 

GUIDE D’UTILISATION 
1. Lisez attentivement ce guide avant de commencer le montage. Lisez chaque étape complètement 

avant de commencer le montage. 
2. Vérifiez l’intérieur de toutes les pièces et cartons avant de monter ou de commander des pièces. 
3. Pour faciliter le montage, placez toutes les pièces du tennis de table sur une surface dégagée et 

retirez le matériel d’emballage. Rangez toutes les pièces selon leur identifiant dans le guide de 
montage. Ne jetez pas le matériel d’emballage tant que le montage n’est pas terminé. 

4. Évitez de rayer le plateau de tennis de table et les pièces tubulaires métalliques pendant le processus de 
montage. 

5. Montez le produit sur une surface propre, de niveau et plane. 
6. Prenez le temps d’orienter correctement les pièces exactement selon chaque schéma de montage. 
7. Conservez cette instruction dans le cas où le fabricant doit être contacté pour des pièces de rechange. 

MISE EN  
GARDE : 

LISEZ ATTENTIVEMENT LES INSTRUCTIONS DE MONTAGE, 
D’UTILISATION ET DE SÉCURITÉ! AU MOINS DEUX ADULTES SONT 
NÉCESSAIRES POUR MONTER CETTE TABLE! 

Merci d’avoir acheté notre produit. Nous nous efforçons de garantir que nos produits sont de haute qualité et exempts de problèmes, tels que des 
défauts de fabrication ou des pièces manquantes. Toutefois, si vous rencontrez un quelconque problème avec votre nouveau produit, veuillez NE LE 
RENVOYEZ PASAU MAGASIN! 

Veuillez ne pas retourner ce produit au magasin! 
Contactez le service à la clientèles d’Escalade0 Sports au : 
Téléphone : 1-866-873-3528  Sans frais ! Adresse postale (correspondance uniquement) : 
Télécopieur : 1-866-873-3533  Sans frais ! Escalade Sports 
Courriel :  tabletennis@escaladesports.com CP 889 

Evansville, IN 47706 

Veuillez fournir le numéro de modèle ou le numéro de pièce du produit ou encore la pièce lorsque vous appelez ou envoyez un courriel. Ces 
numéros sont inscrit sur le produit, l’emballage ou dans ce guide d’utilisation. 

Veuillez consulter notre site Web à l’adresse suivante : www.escaladesports.com 
ASSISTANCE TECHNIQUE DE DÉPANNAGE EN LIGNE 
DEMANDES DE PIÈCES EN LIGNE  FOIRE AUX QUESTIONS 
RENSEIGNEMENTS SUPPLÉMENTAIRES SUR LES PRODUITS ESCALADE© SPORTS 

 

mailto:tabletennis@escaladesports.com
http://www.escaladesports.com/


 

POUR VOTRE SÉCURITÉ 
• Veuillez lire toutes les consignes de sécurité et les instructions avant le montage. La table est lourde et peut nécessiter 2 (deux) 

personnes pour la soulever. 
• N’utilisez la table de tennis de table que pour l’usage auquel elle est destinée (Escalade Sports ne peut être tenu responsable des 

dommages ou des blessures dus à une utilisation non recommandée de la table). 

• Les pièces endommagées ou usées peuvent être dangereuses pour les utilisateurs et la table de tennis de table. 

• Les réparations non autorisées ou les modifications de la conception (retrait de pièces d’origine, ajout d’autres composants, etc.) 
peuvent être dangereuses. 

• Veuillez contacter le service à la clientèle d’Escalade Sports au tabbletennis@escaladesports.com si vous avez des questions. 
 

ENTRETIEN ET MAINTENANCE 
Vous avez acheté un produit de qualité qui vous procurera des années de plaisir. En suivant ces simples étapes d’entretien, vous prolongerez 
la durée de vie de votre nouvelle table. 

LE PLATEAU DE TABLE 
Le plateau (surface de jeu) de votre table est constitué d’un panneau de densité moyenne. Comme tous les produits en bois, il peut être 
affecté par les changements atmosphériques de température et d’humidité. Cela peut provoquer un léger affaissement ou une distorsion 
lorsque le dessus se dilate ou se contracte. Ceci est normal et ne devrait pas vous inquiéter, car cela ne nuit pas à la valeur ludique ou utilitaire 
de la table. Après le montage de la table, vous pouvez minimiser les effets des changements de température et d’humidité en rangeant la 
table dans un endroit sec lorsqu’elle n’est pas utilisée. 

RANGEMENT DE LA TABLE 
Cette table doit être rangée à l’intérieur pour éviter d’endommager la surface de jeu. L’humidité et les changements extrêmes de 
température peuvent provoquer le gauchissement, le gonflement, la fissuration ou la formation de cloques sur le bois. Lorsque votre table 
n’est pas utilisée, elle doit être rangée dans un endroit sec. En raison de la nature du panneau de particules, le plateau de table peut 
s’incliner. Les conditions humides et humides vont amplifier cela. Ceci est normal et n’affectera pas la jouabilité de la table. 

NETTOYAGE DE LA TABLE 
Pour nettoyer votre table, utilisez uniquement un chiffon doux et humide (NON MOUILLÉ). Pour éviter d’endommager la surface de jeu de 
votre table, N’UTILISEZ AUCUN PRODUIT CHIMIQUE, ABRASIF OU DE NETTOYAGE sur la surface de jeu de votre table. 

ENTRETIEN DE LA TABLE 
Cette table doit être rangée à l’intérieur pour éviter d’endommager la surface de jeu. L’humidité et les changements de température 
extrêmes qui se produisent sur les terrasses ou dans des endroits similaires peuvent provoquer le gauchissement, le gonflement, les fissures ou 
les cloques du bois. 
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IDENTIFICATEUR DE PIÈCES (NON À L’ÉCHELLE) 

P1 - Plateau TT P2 - Charnière de 
poteau de filet 

P3 - Poste net P4 - Vis de poteau de filet 

P5 - Filet 

INSTRUCTIONS DE MONTAGE 

FIG. 1 
P1 

P4 

P2 

P1 

P3 

P5 

P1 

P1 

FIG. 2 

Vous pouvez maintenant jouer! 
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GARANTIE LIMITÉE DE 90 JOURS 
La présente garantie client est accordée au propriétaire initial, lors de l’achat de tout produit ESCALADE SPORTS (ci-après dénommé le 
« Produit »). 

DURÉE DE LA GARANTIE : Ce produit est garanti au consommateur initial, pour une période de quatre-vingt-dix (90) jours à compter de 
l’achat initial. 

COUVERTURE DE LA GARANTIE : ESCALADEMD SPORTS garantit à l’acheteur-utilisateur initial que tout produit de sa fabrication est exempt 
de tout défaut de matériau et de fabrication lorsqu’il est utilisé aux fins prévues dans des conditions normales d’utilisation. LA PRÉSENTE 
GARANTIE EST NULLE ET NON AVENUE SI LE PRODUIT A ÉTÉ ENDOMMAGÉ PAR UN ACCIDENT, UNE UTILISATION DÉRAISONNABLE, UNE 
NÉGLIGENCE, UN SERVICE INADÉQUAT, LE NON-RESPECT DES INSTRUCTIONS FOURNIES AVEC LE PRODUIT OU D’AUTRES CAUSES NE 
RÉSULTANT PAS DE DÉFAUTS DE MATÉRIAUX ET DE FABRICATION. 

EXÉCUTION DE LA GARANTIE : Pendant la période de garantie de quatre-vingt-dix (90) jours mentionnée ci-dessus, ESCALADESPORTS 
s’engage à réparer ou à remplacer par un modèle comparable tout Produit ou composant de celui-ci qui s’avérerait défectueux dans 
des conditions normales d’utilisation et d’entretien, et dont l’examen révélerait à notre satisfaction qu’il est ainsi défectueux, veuillez 
contacter notre service de garantie. 

1-866-873-3528/Service des garanties 

Ou écrivez-nous à 
Escalade’ Sports, Inc. - CP 889, Evansville, IN 47706 - À l’attention de : Service de garantie 

Ou envoyez-nous un courriel à l’adresse suivante : 
. customerservice@escaladesports.com 

Outre les frais d’expédition, aucun frais ne sera facturé pour la réparation ou le remplacement des produits couverts 
par la garantie ESCALADE ’SPORTS recommande vivement que le produit soit assuré pour sa valeur avant d’être envoyé. 

EXCLUSION DE GARANTIE : TOUTE GARANTIE IMPLICITE DÉCOULANT DE CETTE VENTE, Y COMPRIS, MAIS SANS S’Y LIMITER, LES GARANTIES 
IMPLICITES DE QUALITÉ MARCHANDE ET D’ADÉQUATION À UN USAGE PARTICULIER, EST LIMITÉE À LA PÉRIODE DE GARANTIE DE QUATRE-
VINGT-DIX (90) JOURS MENTIONNÉE CI-DESSUS. ESCALADE SPORTS DÉCLINE TOUTE RESPONSABILITÉ EN CAS DE PERTE DE JOUISSANCE DU 
PRODUIT OU D’AUTRES COÛTS, DÉPENSES OU DOMMAGES CONSÉCUTIFS OU ACCIDENTELS ENCOURUS PAR LE CONSOMMATEUR EN CAS 
DE TOUT AUTRE USAGE. 

Certains États n’autorisant pas l’exclusion ou la limitation des garanties implicites ou des dommages indirects ou accessoires, les limitations 
ou exclusions ci-dessus peuvent ne pas s’appliquer à votre cas. 

RECOURS JURIDIQUES : La présente garantie vous confère des droits légaux spécifiques et vous pouvez également avoir d’autres droits 
qui peuvent varier d’un État à l’autre. 
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